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     Protokół nr LXIII/2024 

przebiegu LXIII sesji Rady Powiatu w Śremie, 

która odbyła się w piątek 26 kwietnia 2024 r. 

 w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Śremie przy ul. Adama Mickiewicza 17 

    

Obrady rozpoczęto o godz. 12.00. 

W sesji udział wzięło 17 Radnych.  

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

W obradach uczestniczyli również: 

1. Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik. 

2. Agnieszka Nowak Inspektor PCPR w Śremie. 

3. Izabela Ratajczak Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich Starostwa Powiatowego 

w Śremie.  

4. Daniel Przewoźniak pełniący obowiązki Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 

Pożarnej w Śremie. 

5. Zofia Barcz Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Śremie. 

 

Zaproszenie na sesję stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski otworzył obrady LXIII sesji Rady Powiatu  

w Śremie. Poinformował zgromadzonych, że obrady sesji Rady Powiatu są transmitowane i 

utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz oraz dźwięk, a podstawą prawną tej rejestracji 

jest art. 6 ust. 1 lit. c rozporządzenia ogólnego o ochronie danych osobowych. Zgodnie z którym 

przetwarzanie jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego wskazanego w art. 15 ust. 1a 

ustawy o samorządzie powiatowym. 

 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 17 Radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi quorum i Rada jest władna podejmować 

prawomocne uchwały. 

 

Przewodniczący zgłosił wniosek od Zarządu Powiatu o rozszerzenie porządku obrad o punkt 

dotyczący podjęcia przez Radę Powiatu w Śremie uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów 

pomocy społecznej za rok 2023, który stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wprowadzenie wymienionego punktu do porządku 

obrad. Rada powiatu (17 głosów za) rozszerzyła porządek sesji o ww. punkt.  

 

Przewodniczący powiedział, że na podstawie art. 37 ustawy o samorządzie powiatowym Starosta 

złożył wniosek o odwołanie Skarbnika Powiatu Śremskiego. W związku z czym proponuje 

rozszerzenie porządku obrad o punkt dotyczący podjęcia przez Radę Powiatu w Śremie uchwały 

w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu Śremskiego. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wprowadzenie wymienionego punktu do porządku 

obrad. Rada powiatu (17 głosów za) rozszerzyła porządek sesji o ww. punkt.  

 

Po zmianie porządek przedstawia się następująco: 

 

Porządek obrad:  

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z LXII sesji. 

3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania uchwał Rady Powiatu. 
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4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2023. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr LIV/368/2023 Rady Powiatu w Śremie z dnia 

30 czerwca 2023 r. w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji Komendanta Powiatowego Państwowej 

Straży Pożarnej w Śremie o stanie bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej za 2023 rok oraz jej oceny. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie oceny zabezpieczenia przeciwpowodziowego powiatu 

śremskiego za rok 2023. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2024 rok. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową powiatu śremskiego na 

2024 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania skarbnika powiatu śremskiego. 

12. Sprawozdanie z działalności Komisji stałych Rady Powiatu w 2024 r. 

13. Interpelacje i zapytania Radnych. 

14. Wolne wnioski i informacje. 

15. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

16. Zamknięcie sesji. 

 

Ad 2. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają uwagi do protokołu  

z LXII posiedzenia Rady Powiatu? 

 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie, w wyniku którego Protokół LXII sesji z dnia 

28.03.2024 r. został przyjęty jednogłośnie przez Radę Powiatu (17 głosów za).  

 

Ad 3.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że sprawozdanie Zarządu Powiatu  

z wykonania uchwał Rady Powiatu dotyczące sesji z dnia 28.03.2024 r. stanowiące załącznik nr 

4 do protokołu nie wymaga uzupełnienia. Zapytał, czy Radni zgłaszają pytania? 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 4. 

Starosta Śremski Zenon Jahns odczytał uzupełnienie sprawozdania z działalności Zarządu 

Powiatu w Śremie. Sprawozdanie z uzupełnieniem stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

sprawozdawcy? 

Radni nie zgłosili pytań. 

  

Ad 5.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2023 

powiatu śremskiego. 

Agnieszka Nowak Inspektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie przedstawiła uchwałę. 

Dodała, że w związku za kończącą się kadencją chciałaby bardzo serdecznie podziękować w 
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imieniu pani Kierownik za pomoc w realizacji zadań na rzecz mieszkańców powiatu śremskiego, 

za zaangażowanie i wsparcie, a także za wspólne osiągnięcia.  

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii Klubów. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Uchwała nr LXIII/426/2024 w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2023 

powiatu śremskiego została podjęta przez Radę Powiatu (16 głosów za, 1 wstrzymujący się) i 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad 6.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej Uchwałę Nr LIV/368/2023 Rady Powiatu w Śremie z 

dnia 30 czerwca 2023 r. w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu. Poinformował, że 

uchwała była omawiana na wczorajszym posiedzeniu Komisji Budżetu, przez panią Zofię Barcz 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Śremie, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie 

pytań. Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii Komisji i Klubów. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr LXIII/427/2024 zmieniająca Uchwałę Nr LIV/368/2023 Rady Powiatu w Śremie z 

dnia 30 czerwca 2023 r. w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu została podjęta przez Radę 

Powiatu (17 głosów za) i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad 7.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia informacji Komendanta Powiatowego 

Państwowej Straży Pożarnej w Śremie o stanie bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony 
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przeciwpożarowej za 2023 rok oraz jej oceny. Poinformował, że informacja była omawiana na 

wczorajszym posiedzeniu Komisji Budżetu, przez p.o. Komendanta pana Daniela Przewoźniaka, 

więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

 

Radny Hieronim Bartkowiak zapytał kto w Śremie odpowiada za sprawność hydrantów. 

 

Daniel Przewoźniak p.o. Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Śremie 

odpowiedział, że jeżeli chodzi o ich sprawność to jest to odpowiedzialność użytkownika, czyli 

wodociągów – jest to instytucja, która odpowiada za stan techniczny tych urządzeń. 

 

Radny Hieronim Bartkowiak zapytał kto odpowiada za uliczne hydranty. 

 

Daniel Przewoźniak p.o. Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Śremie 

odpowiedział, że odpowiadają za nie wodociągi. Na terenie każdej gminy jest odpowiedzialność 

gminna. 

 

Radny Hieronim Bartkowiak powiedział, że do pożaru w Pełczynie straż pożarna musiała 

pobierać wodę z jeziora, ponieważ hydrant był niesprawny. Natomiast w czasie odbioru 

technicznego budynku na ul. Dutkiewicza w Śremie straż pożarna wymagała 4,5 atmosfery 

ciśnienia w hydrancie, w którym był licznik. Dodał, że zwrócił się do wodociągów o wydanie 

zaświadczenia o wysokości ciśnienia we wskazanym hydrancie. Otrzymał odpowiedź, że ich ta 

sprawa nie interesuje i tam 4,5  atmosfery ciśnienia nie ma. Dlatego ta sprawa jest niejasna, 

ponieważ pan Komendant mówi coś innego i wodociągi również,  a hydrant jest niesprawny.   

 

Radni nie zgłosili więcej pytań. 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu Środowiska Hieronim Bartkowiak poinformował, że 

komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr LXIII/428/2024 w sprawie przyjęcia informacji Komendanta Powiatowego 

Państwowej Straży Pożarnej w Śremie o stanie bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej za 2023 rok oraz jej oceny została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie (17 

głosów za) i stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Ad 8.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie oceny zabezpieczenia przeciwpowodziowego powiatu 

śremskiego za rok 2023. 
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Poinformował, że wszystkie materiały były omawiane na wczorajszym posiedzeniu Komisji 

Budżetu, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr LXIII/429/2024 w sprawie oceny zabezpieczenia przeciwpowodziowego powiatu 

śremskiego za rok 2023 została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie (17 głosów za) i stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Ad 9.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2024 rok. Poinformował, że projekt 

uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji, więc poprosił o przedstawienie 

autopoprawek. 

 

Starosta Zenon Jahns omówił autopoprawki, które stanowią załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

 

Radny Emil Majsner powiedział, że wczoraj, podczas dyskusji na komisji budżetu otrzymał 

wyjaśnienia dotyczące korekty budżetu, w których wykreślono dwa zadania pn. „Przebudowa 

ciągu pieszego drogi powiatowej nr 4080P w m. Błażejewo” oraz „Przebudowa nawierzchni drogi 

powiatowej nr 4085P na odc. Ostrowieczno-Pokrzywnica W zamian za to dostaliśmy nowe 

zadanie pn. Przebudowa ciągu pieszego drogi powiatowej nr 4080P w miejscowości Brzóstownia. 

Obie kwoty w wysokości 159.000 zł bilansują się (Błażejewo oraz Brzóstownia). Dodał, że 

rozumie wczorajsze wyjaśnienia Pana Starosty dotyczące potrzeby dofinansowania zadania w 

okolicach Grzybna, ale nie rozumie dlaczego zostało wykreślone Błażejewo, a przyjęta została 

Brzóstownia.  

 

Starosta Zenon Jahns odpowiedział, że budżet jest zaplanowany jeżeli jednak są potrzebne 

środki na jakieś zadanie to należy je przesunąć. 

 

Radny Emil Majsner powiedział, że rozumie, iż fragment drogi w Brzóstowni jest ważniejszy od 

tego w Błażejewie. 

 

Starosta Zenon Jahns odpowiedział, że w tej chwili najważniejsza jest przebudowa drogi na odc. 

Grzybno-Żabno. Natomiast jeżeli chodzi o chodnik w Błażejewie tłumaczył na posiedzeniu 
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komisji budżetu, że niemożliwe jest wykonanie tej inwestycji ze względu na własność gruntów 

kościelnych. 

 

Radni nie zgłosili więcej pytań. 

  

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii Komisji i Klubów. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie uchwałę wraz z autopoprawkami. 

 

Uchwała nr LXIII/430/2024 zmieniająca uchwałę budżetową na 2024 rok została podjęta przez 

Radę Powiatu (16 głosów za, 1 przeciw) i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad 10.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową powiatu śremskiego na 2024 

rok. Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji, 

więc poprosił o przedstawienie autopoprawek. 

 

Starosta Zenon Jahns omówił autopoprawki, które stanowią załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

  

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii Komisji i Klubów. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie uchwałę wraz z autopoprawkami. 
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Uchwała nr LXIII/431/2024 zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową powiatu śremskiego na 

2024 rok została podjęta przez Radę Powiatu (16 głosów za) i stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu. Radny Artur Bielawski nie oddał głosu z uwagi na problemy techniczne.  

 

 

Ad 11.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu Śremskiego. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Przewodniczący zapytał kto w tym punkcie chciałby zabrać głos. 

 

Przedstawiciele Kancelarii Prawnej Pani Żaneta Kiełbaska oraz Pan Adam Wielgosz powiedzieli, 

że chcieliby zabrać głos. Dodali, że chcieliby usprawiedliwić nieobecność Pani Skarbnik Joanny 

Szczepaniak na sesji, z uwagi na to, że przebywa na zwolnieniu lekarskim. Ponadto złożyli na ręce 

Przewodniczącego Rady kopię pism, które już wpłynęły do urzędu, w dniu sesji tj. 26.04 

 

Przewodniczący powiedział, że już wcześniej zapoznał się z treścią pism. 

 

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik powiedziała, że posiedzenie sesji będzie odbywało się 

zgodnie z przyjętym porządkiem. 

 

Przedstawiciele Kancelarii Prawnej poprosili o wskazanie przez pana Starostę powodów 

odwołania Pani Skarbnik ze stanowiska. 

 

Przewodniczący poprosił, aby Pani Sekretarz odczytała wniosek Starosty. 

 

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik odczytała wniosek Starosty Śremskiego o podjęcie 

uchwały w sprawie odwołania Pani Joanny Szczepaniak ze stanowiska Skarbnika Powiatu, który 

stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

 

Radny Emil Majsner zapytał czy sytuacja mająca miejsce wcześniej „czyli mąż i żona zajmujący 

takie eksponowane stanowiska czy wtedy było wszystko w świetle litery prawa”. 

 

Mecenas Dominik Czubanowski poprosił o doprecyzowanie pytania gdzie było coś sprzecznego 

z prawem. 

 

Radny Emil Majsner dodał, że jeśli teraz przyczyną odwołania był konflikt, czy nie zachodził on 

już wcześniej. Czy nie należało tej sytuacji przeciwdziałać.  

 

Mecenas Dominik Czubanowski zapytał o czyj konflikt chodzi. 

 

Radny Emil Majsner odpowiedział, że chodzi mu o małżeństwa na kierowniczych stanowiskach. 

Dodał, że patrząc na dzisiejszą sytuację można było to przewidzieć, że w przyszłości może 

dochodzić do takiego typu zdarzeń. Powiedział, że według niego nie powinny być dwie osoby na 

kierowniczych stanowiskach. 

 

Mecenas Dominik Czubanowski odpowiedział, że nikt nie mógł tego przewidzieć, że Naczelnik 

Wydziału Architektury i Budownictwa przejdzie do współpracy z petentem. 
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Radny Emil Majsner zapytał czy zatrudnienie małżeństwa na dwóch takich ważnych 

stanowiskach było prawidłową sytuacją. 

 

Mecenas Dominik Czubanowski odpowiedział, że nikt nie zatrudnił małżeństwa, tylko dwie 

różne osoby na dwóch konkretnych stanowiskach i nie było tam, żadnych naruszeń przepisów. 

 

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik dodała, że Państwo Szczepaniak nie byli małżeństwem 

przyjmując się do pracy. To się zmieniło w trakcie, ale to nie jest to powód do rozwiązywania 

stosunku pracy z takimi osobami. 

 

Mecenas Dominik Czubanowski powiedział, że chciałby doprecyzować, że wniosek pana 

Starosty został odczytany i dostarczony w wersji papierowej Przewodniczącemu Rady.  

 

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik przedstawiła projekt uchwały. 

 

Radni nie zgłosili więcej pytań. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii klubów o projekcie 

uchwały. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub wstrzymuje się od głosu. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr LXIII/432/2024 uchwały w sprawie odwołania skarbnika powiatu śremskiego została 

podjęta przez Radę Powiatu (13 głosów za, 1 przeciw, 3 wstrzymujące się) i stanowi załącznik nr 

16 do protokołu.  

 

Ad 12.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego przedstawienia Sprawozdania z działalności Komisji stałych Rady Powiatu w 2024 r. 

Sprawozdania stanowią załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Przewodniczący zapytał kto w tym punkcie chciałby zabrać głos. 

Radni nie zgłosili głosów. 

  

Ad 13. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad, czyli 

interpelacji i zapytań Radnych. 

 

Przewodniczący zapytał kto w tym punkcie chciałby zabrać głos. 

Radni nie zgłosili głosów. 
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Ad 14. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad, czyli 

wolnych wniosków i informacji. 

 

Radny Emil Majsner powiedział, że w związku z tym, że jest to ostatnia sesja obecnej kadencji 

chciałby podziękować Przewodniczącemu Rady w imieniu swoim jak i zapewne pozostałych 

radnych za 5,5 roku pracy. Powiedział, że chciałby również podziękować pracownikom Biura 

Obsługi Rady, których praca była zawsze merytoryczna i właściwa. 

 

Radny Tomasz Klaczyński powiedział, że serdecznie dziękuje za kilka lat obecności i 

współpracy, Panu Przewodniczącemu za sprawne prowadzenie obrad, wszystkim 

przewodniczącym komisji, Panu Staroście za to, że powiat po tej kadencji jest w bardzo dobrej 

kondycji finansowej, całemu Zarządowi Powiatu za pracę i wszystkim Paniom i Panom Radnym. 

 

Starosta Zenon Jahns podziękował Panu Wicestaroście, członkom Zarządu Powiatu, 

najbliższym współpracownikom, Pani Sekretarz oraz Pani Skarbnik, mimo, że jej nie ma na sali 

sesyjnej. Dodał, że oceniał ją zawsze pozytywnie, a odwołanie ze stanowiska nastąpiło z innych 

przyczyn. Podziękował Panu Przewodniczącemu za profesjonalne i sprawne prowadzenie sesji, 

przewodniczącym komisji oraz klubów i naczelnikom wydziałów starostwa powiatowego w 

Śremie. Podziękował również pracownikom starostwa, jednostek przynależnych do powiatu 

śremskiego, dyrektorom wszystkich szkół i jednostek powiatowych.  

Radni nie zgłosili więcej głosów.     

 

Ad 15. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski powiedział, że przypomina o konieczności złożenia 

oświadczeń majątkowych do 30 kwietnia br.  

 

Przypomniał, że do biura Rady należy składać tablety wraz z etui za wyjątkiem członków 

Zarządu, którzy mają zaplanowane kolejne posiedzenie na dzień 02.05. 

 

Poinformował, że otrzymał dzisiaj pismo w sprawie podejmowania działań mobbingowych przez 

Starostę Śremskiego wobec Pani Joanny Szczepaniak. Powiedział, że Przewodniczący Rady nie 

posiada kompetencji do zajmowania się tego typu sprawami.  

 

Poprosił aby wszyscy Radni po zakończeniu sesji wyszli przed budynek starostwa zrobić sobie 

wspólne zdjęcie pamiątkowe.  

 

Powiedział, że zawsze pilnował porządku na sesji i to nie jest pierwszy raz, kiedy ktoś wstaje i 

chce zabrać głos. Powinno się to załatwiać w inny sposób. Jeśli przed sesją przychodził np. poseł i 

prosił o zabranie głosu, wtedy mógł go otrzymać na końcu sesji w wolnych głosach. Dodał, że nad 

porządkiem obrad powinien czuwać Przewodniczący Rady i nikt inny. W związku z tym nigdy do 

tego nie dopuścił, że ktoś w trakcie sesji wstawał, przerywał obrady rady i zabierał głos.  

Podziękował wszystkim za 5,5 roku pracy. Powiedział, że był to dla niego zaszczyt, ponieważ 

wszystkie sprawy, uchwały i działania, które podejmował w imieniu Radnych Zarząd Powiatu 

były podejmowane przez 99% poparcia i cieszy się, że ten powiat będzie nadal tak funkcjonował. 

Powiedział, że po raz pierwszy startował w wyborach mając 21 lat, w 1998 roku. Pomimo tego, że 

jest radnym 21 lat to były bardzo trudne wybory samorządowe dopiero teraz, po ponad 30 latach 

zauważył złe zjawisko brudnej kampanii jakiej w gminie Śrem nie było. W przyszłości będzie 

procentowało to tym, że ludzie nie będą chodzili na wybory lokalne i nie będą chcieli startować w 

wyborach. Dodał, że nie chodzi o niego, ponieważ osobiście przegrał przez metodę DˊHondta, 

którą uważa za bardzo słuszną, która doprowadza do tego, że jest tutaj większość, która może tą 

politykę wprowadzić. Zaapelował o spokój w przyszłych kampaniach, ponieważ to co miało 

miejsce w tym roku przeszło jego najśmielsze oczekiwania  i nie życzy tego nikomu, ponieważ 



 10  

będzie to w przyszłości źle procentowało, a mieszkańcy nie będą przez to chodzili na wybory. 

Podziękował ponownie Radnym i Panu Staroście, z którym pracował przez 9 lat, w dwóch 

kolejnych kadencjach. Powtórzył, że był to dla niego ogromny zaszczyt i ma nadzieję, że nie 

zawiódł. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski wręczył pamiątkowe statuetki Radnym jako 

podziękowanie za pracę na rzecz Powiatu Śremskiego w VI kadencji. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zakończył posiedzenie Rady Powiatu o ogdz.1240 

 

Protokołowała: 

Elżbieta Lewandowska – Jaśniak  


